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 Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Cerekvice nad Bystřicí konaného  
dne 14. 7. 2022 od 18.00 hodin v zasedací místnosti obecního úřadu  

Cerekvice nad Bystřicí 
 
Přítomni:  p. Milan Tobolka, p. Zdeněk Elfmark, p. Helena Vitvarová,    

p. Michal Trousil, p. Radovan Málek, p. Miroslav Baláš, 
p. Miroslav Tobolka, p. Marcela Bergmannová 
 

Nepřítomni: p. Milada Ulrichová - omluvena 
 

Hosté: p. Lucie Nečasová, p. Miroslav Tóth, p. Jarmila Gregorová,  
p. Antonius Pols 

 
Zapisovatel: p. Zdeněk Elfmark 
 
Ověřovatelé zápisu: p. Radovan Málek, p. Michal Trousil 
  
Program: 1. Kontrola plnění usnesení z minulého Zastupitelstva obce 
   2. Rozpočtové opatření 
   3. Různé 
   4. Usnesení 
    
Seznámení ZO s navrženým programem. 
Pan Trousil navrhuje doplnění programu do kapitoly Různé: „dopravně bezpečnostní 
opatření“, „stav dětských hřišť“ a „úvozová cesta Třebovětice“ do kapitoly Kontrola 
plnění usnesení. P. Bergmannová navrhla bod „Personální změny v MŠ“, s tím, že jde jen 
o sdělení informací. Pro návrh 4 hlasy, proti 0 hlasů, zdržel se 4 hlasy. Návrh nebyl 
přijat.  
Pan Málek vznesl protinávrh řídit se při jednání navrženým programem. Pro program 5 
hlasů, proti 1 hlas, zdržel se 2 hlasy. ZO schvaluje navržený program. 
Starosta navrhuje výše uvedené ověřovatele. Pro návrh 8 hlasů, proti 0 hlasů, zdržel se 0 
hlasů. ZO schvaluje ověřovatele zápisu. 
 

1. Kontrola plnění usnesení z minulého Zastupitelstva obce 
 

a) Dotace: 
Dotace z Úřadu práce ČR na vytvoření pracovních míst na Veřejně prospěšné 
práce. Starosta navrhuje požádat ÚP ČR o prodloužení smlouvy o dotaci na 1 
pracovní místo, kterému končí platnost 31. 7. 2022. Pro návrh 8 hlasů, proti 0 
hlasů, zdržel se 0 hlasů. Návrh byl přijat. 
Rozprava: bez rozpravy 
 
Dotace na slavnostní prapor SDH Cerekvice nad Bystřicí – starosta podal žádost o 
poskytnutí grantu z prostředků nadace na podporu hasičského hnutí v ČR ve výši 
10 000,- Kč na projekt „Slavnostní vyšívaný prapor pro SDH Cerekvice nad 
Bystřicí ke 120. výročí založení sboru“. ZO bere na vědomí. 
Rozprava: bez rozpravy 
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b) Pošta Partner – smlouva mezi obcí Cerekvice nad Bystřicí a Českou Poštou byla ve 

smyslu připomínek zastupitelů vykomunikována a následně podepsána. ZO bere na 
vědomí. 
Rozprava: bez rozpravy 
 

c) Starosta obce předložil zastupitelstvu obce návrh doplnění pojistné smlouvy dle 
podmínek provozování Pošta Partner – pojištění odpovědnosti s výkonem 
poštovních služeb, pojištění vybavení pošty a pojištění hotovosti v trezoru. 
Navýšení platby pojistného činí 6 675,- Kč ročně. ZO bere na vědomí. 
Rozprava: bez rozpravy 
 

d) Starosta obce seznámil zastupitele obce s pokračováním soudního řízení obec 
versus společnost Iv & vf s.r.o. (dříve Energie Pro s.r.o.). Dovolání žalobce 
společnosti Iv & vf s.r.o. proti rozhodnutí Vrchního soudu v Praze bylo Městským 
soudem v Praze zastaveno. Důvodem bylo, že žalobce neuhradil soudu vyměřený 
poplatek. ZO seznámeno, bere na vědomí. 
Rozprava: bez rozpravy 
 

e) Splašková kanalizace a BČOV Třebovětice. Starosta obce předložil zastupitelstvu 
vyjádření správce toku Povodí Labe k našemu záměru, ze kterého vyplývá 
podstatná podmínka a to, že vypouštění předčištěných odpadních vod z plánované 
biologické čistírny odpadních vod musí být zaústěno až do řeky Bystřice. Znamená 
to tedy vybudování kanalizačního potrubí podél třebovětického rybničního potoka 
v délce cca 200 bm. ZO bere na vědomí. 
Rozprava: bez rozpravy 
 

f) Informace k plnění usnesení č. 90/2021 – ověření realizovatelnosti dopravních 
opatření doporučených Technickým a dopravně bezpečnostním výborem a 
provedení průzkumu mezi obyvateli ulice označené v pasportu komunikací „3c - 
Pod hospodou“ v Třebověticích ve věci varianty zřízení jednosměrné ulice. 
Starosta poptal ohledně všech výborem navrhovaných opatření 3 projekční 
společnosti zabývající se dopravními stavbami, 1 se omluvila a 2 nabízejí 
provedení poptaných služeb cca do konce roku 2022. Průzkum trhu byl rozeslán 
obyvatelům a vlastníkům dotčených nemovitostí s termínem jejich vyjádření do 
31. 7. 2022. Vlastník č.p.29 pan Doc. Ing. Ivo Drahotský, Ph.D. se již vyjádřil 
k tomuto návrhu po zveřejnění zápisu z jednání zastupitelstva dne 9. 11. 2021. ZO 
bere na vědomí.   
Rozprava: p. Málek – Dopravně bezpečnostní výbor navrhl jednosměrný provoz 
jen jako jednu z možných variant. 
P. Trousil – vznesl dotaz, kdy byly osloveny firmy – odpověď p. starosty 
21.,22.,28.6.2022, občanům byl odeslán dotazník 7.7.2022. 
 

g) Stanovisko Státního pozemkového úřadu ČR (SPÚ) k realizaci Plánu společných 
zařízení v souvislosti s realizací Projektu výsadby doprovodné zeleně v k.ú. 
Třebovětice. SPÚ ČR zaslal své stanovisko pod č.j: SPU 189992/2022 s odkazem 
na předchozí rozhodnutí o schválení návrhu pozemkových úprav v k.ú. Cerekvice 
nad Bystřicí (č.j.: SPU 315962/2020 ze dne 4.9.2020), respektive v k.ú. 
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Třebovětice. (č.j.: SPU 326262/2020 ze dne 15.9.2020). ZO bere na vědomí. 
Rozprava: p. Trousil – vyjádřil podivení, že majitelé pozemků (p. Čížek, p. Máslo, 
p. Heligr) odhlasovali souhlas s Plánem společných zařízení, a následnou směnu 
pozemků. Nyní je zarážející, že nesouhlasí s výsadbou alejí. Tím nastává vysoká 
míra nejistoty při plnění a realizaci ostatních opatření. 
P. starosta uvedl, že se zemědělci osobně jednal a upozornil je na územní plán, kde 
je vedle aleje plánovaná zástavba a alej by byla problematická. Zemědělci uvedli, 
že je problém s vjezdem velké zemědělské techniky. Od zemědělců zaznělo, že by 
byla možná výsadba keřů. 
P. Bergmannová – navrhla možnost vysázení keřů. 
P. Baláš – uvedl, že je také důležité, zda zemědělci nezorali část obecní cesty. 
P. starosta – vznese dotaz k ostatním vlastníkům pozemků. Uvedl, že u dalších 
opatření navrhuje vyčkat na zaměření pozemků, a poté zjišťovat souhlasy 
dotčených majitelů. 
 

h) Starosta seznámil zastupitele obce s doplněním Žádosti o finanční podporu sociální 
služby - Obecný zájem, z.ú. Smiřice ve výši 15 000,- Kč na rok 2022. Starosta a 
místostarosta osobně projednali bližší informace o poskytování služeb v naší obci 
se zástupci této organizace. Starosta navrhuje uzavřít darovací smlouvu ve výši 
15 000,- Kč. Pro návrh 8 hlasů, proti 0 hlasů, zdržel se 0 hlasů. Návrh byl přijat. 
Rozprava: bez rozpravy 

 
2. Rozpočtové opatření 

 
Starosta předkládá rozpočtové opatření č.10/2022 ke dni 30. 6. 2022 ve výši          
75 000,- Kč jak na straně příjmů, tak na straně výdajů, které schválil ve smyslu 
udělené pravomoci. Rozpočtové opatření je nedílnou součástí tohoto zápisu. 
Celkový rozpočet na rok 2022 je ve výši 19 878 900,- Kč.  ZO bere na vědomí. 
Rozprava: bez rozpravy 
 

3. Různé 
   

a)  Starosta seznámil zastupitele obce s návrhem na opravu objektu „Hájenka“ – 
výměna oken. Cenové nabídky byly zaslány ZO k prostudování. Starosta navrhuje 
zadat výměnu oken zhotoviteli s nejvýhodnější nabídkou, což je Daniel Švehlík, 
Dubany 102, Pardubice, IČ:74824813 v ceně 105 132,12 Kč bez DPH. Pro návrh 
5 hlasů, proti 2 hlasů, zdržel se 1. Návrh byl přijat. 
P. Trousil navrhuje usnesení – ZO doporučuje finanční prostředky na výměnu 
oken v objektu „Hájenka“ prozatím ušetřit na jiné aktivity (např. oprava zámecké 
zdi, oprava a údržba herních prvků na dětských hřištích). Pro návrh 3 hlasy, proti 1 
hlas, zdržel se 4 hlasy. Návrh nebyl přijat. 
Rozprava: P. Bergmannová – jestli by nebylo možné využít finanční prostředky 
např. na opravu zámecké zdi místo oken na „Hájence“. 

 
b)  Starosta seznámil zastupitele obce s návrhem od Evropské policejní asociace 

s žádostí o podporu při tisku omalovánek pro děti s tématem „Na výletě v přírodě 
– podzim.“ Pro návrh 0 hlasů, proti 7 hlasů, zdržel se 1. Návrh nebyl přijat.  
Rozprava: P. Trousil – upozornil, že Policie ČR nemá nic společného s danou 
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asociací a většina obsahu omalovánek jsou reklamy. 
 

c) Žádost o odprodej části obecního pozemku parc.č. 353/3 - ostatní plocha – ostatní 
komunikace v k.ú. Cerekvice nad Bystřicí. Starosta navrhuje ve smyslu zákona o 
obcích zveřejnit záměr na úřední desce obce. Pro návrh 8 hlasů, proti 0 hlasů, 
zdržel se 0 hlasů. Návrh byl přijat. 
Rozprava: bez rozpravy 

 
d) Starosta seznámil zastupitele obce s návrhem o dovybavení JPO (jednotka požární 

ochrany) obce kategorie III. o elektrocentrálu – nabídky byly zaslány ZO 
k prostudování. Starosta navrhuje objednat dodávku elektrocentrály od dodavatele 
s nejvýhodnější nabídkou, což je Jaromír Málek - JAMAL s.r.o., Husova 2087, 
50801 Hořice, IČ:27463125 v ceně 107 595,42 Kč bez DPH. Pro návrh 5 hlasů, 
proti 0 hlasů, zdržel se 3 hlasy. Návrh byl přijat. 
Rozprava: bez rozpravy 
 

e) Žádost o prodej stavebního pozemku v lokalitě „Za Pekárnou“ č. j.:CER/440/2022 
ze dne 13. 7. 2022. Žádost bude zařazena do seznamu žadatelů o stavební 
pozemky. ZO bere na vědomí. 
Rozprava: bez rozpravy 
 

f) Zpráva z Kulturního výboru zastupitelstva obce Cerekvice nad Bystřicí. 
Předsedkyně kulturního výboru seznámila zastupitelstvo se zápisem z jednání ze 
dne 20. 6. 2022. ZO bere na vědomí. Zápis bude zveřejněn na úřední desce obce. 
Rozprava: P. Vitvarová – vznesla dotaz na pomoc při organizování akce. 
P. Bergmannová uvedla, že se omlouvala ze schůze výboru dodatečně. 
 
Diskuse s občany mimo program 
 
P. Gregorová upozornila na nebezpečnou křižovatku v Čenicích a vznesla dotaz na 
řešení situace. Dále uvedla, že na situaci upozorňovala již v roce 2021. 
P. Trousil uvedl, že v zápisech ze zastupitelstva bylo téma řešeno 10.11.2021 (viz 
zápis ze zastupitelstva). Dle zápisu se čeká na vydání pravomocného povolení 
Odborem dopravy MěÚ Hořice. 
P. Nečasová upozornila na rozbitou houpačku u bytovek a hrozbu nebezpečí úrazu. 
 

4. Usnesení 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje pod číslem usnesení: 
 

č. 67/2022 požádat ÚP ČR o prodloužení smlouvy o dotaci na 1 pracovní místo, 
kterému končí platnost 31. 7. 2022. Pro návrh 8 hlasů, proti 0 hlasů, 
zdržel se 0 hlasů. Návrh byl přijat. 

 
č. 68/2022 finanční podporu sociální služby - Obecný zájem, z.ú. Smiřice ve výši 

15 000,- Kč na rok 2022 a pověřuje starostu k uzavření darovací smlouvy. 
Pro návrh 8 hlasů, proti 0 hlasů, zdržel se 0 hlasů. Návrh byl přijat. 
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č. 69/2022 zadat výměnu oken v objektu „Hájenka“ zhotoviteli s nejvýhodnější 
nabídkou, což je Daniel Švehlík, Dubany 102, Pardubice, IČ:74824813 
v ceně 105 132,12 Kč bez DPH P. Pro návrh 5 hlasů, proti 2 hlasy, zdržel 
se 1 hlas. Návrh byl přijat. 

  
č. 70/2022 ZO pověřuje starostu obce ke zveřejnění záměru o prodeji části obecního 

pozemku parc.č.353/3 - ostatní plocha – ostatní komunikace v k.ú. 
Cerekvice nad Bystřicí. Pro návrh 8 hlasů, proti 0 hlasů, zdržel se 0 hlasů. 
Návrh byl přijat. 

 
č. 71/2022 objednat dodávku elektrocentrály pro JPO obce kategorie III. od 

dodavatele s nejvýhodnější nabídkou, což je Jaromír Málek - JAMAL 
s.r.o., Husova 2087, 50801 Hořice, IČ:27463125 v ceně 107 595,42 Kč 
bez DPH. Pro návrh 5 hlasů, proti 0 hlasů, zdržel se 3 hlasy. Návrh byl 
přijat. 

 
 
Zastupitelstvo obce neschvaluje pod číslem usnesení: 
 
č. 73/2022 doplnění programu. Pro návrh 4 hlasy, proti 0 hlasů, zdržel se 4 hlasy. 

Návrh nebyl přijat. 
 
č. 74/2022  ZO doporučuje finanční prostředky na výměnu oken v objektu „Hájenka“   

prozatím ušetřit na jiné aktivity (např. oprava zámecké zdi, oprava a 
údržba herních prvků na dětských hřištích). Pro návrh 3 hlasy, proti 1 
hlas, zdržel se 4 hlasy. Návrh nebyl přijat. 

 
č.75/2022    žádost od Evropské policejní asociace o podporu při tisku omalovánek pro  

děti s tématem „Na výletě v přírodě – podzim.“ Pro návrh 0 hlasů, proti 7 
hlasů, zdržel se 1. Návrh nebyl přijat. 

 
 

Zapsáno, přečteno a podepsáno 14. 7. 2022 v 21.10 hodin. 
 
Řádné zasedání zastupitelstva obce se bude konat dne 17. srpna 2022 od 18.00 hodin na 
obecním úřadu v Cerekvici nad Bystřicí 53. 
 
Předpokládaný program dalšího ZO:  
 
1. Kontrola usnesení 
2. Rozpočtové opatření 
3. Různé 
4. Usnesení 
 
Zapsal:  p. Zdeněk Elfmark  
 
Ověřili: p. Radovan Málek, p. Michal Trousil 


